
Referat fra årsmøde i Storkreds København den 12.3. 2023


Antal fremmødte:  32 stemmeberettigede 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent 
3. Valg af stemmetællere  
4. Bestyrelsens beretning for storkredsen 
5. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
6. Tale 
7. Rapportering fra medlemmer af råd og udvalg Politisk Forum 
8. Behandling af forslag fra medlemmerne 
9. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
10. Valg af revisor 
11. Eventuelt               

Ad 1. Valg af dirigent 
Anders Stjernholm blev valgt som dirigent og konstaterede herefter generalforsamlingens 
lovlige indvarsling. 

Ad 2. Valg af referent 
Ane Jette Thomsen blev valgt som referent. 

Ad 3. Valg af stemmetællere 
Noah Sturis og Martin Kjærulf blev valgt som stemmetællere. 

Ad 4. Bestyrelsens beretning for storkredsen 
Bestyrelsen har i perioden bestået af : Uffe Maulengrath,  Bodil, Nissen, Lise Smørum,  Jan 
Schumann,  Josefine Lykkegaard, Clara Wolf, Poul Brandrup og Mariam Alang som er udtrådt 
i perioden. 
Lise Smørum aflagde årsberetningen, som var udsendt på forhånd og tilføjede følgende:   
Lokalet i Liflandsgade er alle glade for og der er nu lavet et bookingssystem, så lokalet kan 
bruges af alle i Storkredsen. 

Bestyrelsen har planlagt et møde med henblik på at få engageret flere frivillige. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

Ad 5. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Kassereren Jan Schumann fremlagde regnskabet.  
Der blev stillet et spørgsmål til kontoen bus- og biograf reklamer. Der blev oplyst, at udgiften 
var en konsekvens af en bestyrelsesbeslutning taget efter samråd med landssekretariat.  
Regnskab vedr. valgstøtte til FT kandidater blev gennemgået. De midler der er indkommet 
som valgstøtte er doneret til Alternativet med henblik på at kunne refundere de enkelte 
kandidaters udgifter i forbindelse med valgkampen. Er der overskud tilfalder dette partiet. 
Regnskabet blev efterfølgende godkendt 

Ad 6. Tale v/Cristina Olumeko 
Christina fortalte om sit arbejde i Folketinget og i folketingsgruppen. 



Folketingsgruppen er landet godt og  er ved at finde ud af, hvordan der skal samarbejdes med 
andre partier. Kræfterne skal bruges klogt, da gruppen kun består af 6 medlemmer. 
Lige nu arbejdes der med forberedelserne til forhandlingerne om finansloven. 
Folketingsgruppen er enige om at prioritere/opbygge organisationen i de næste 4 år.  
Herunder er det vigtige at få opbygget fagrådene, da de har stor betydning for det enkelte 
folketingsmedlem. 
POLA’er er vigtige i forhold til at få udviklet de politik områder, der mangler eller skal revideres. 
Alternativets Unge har det svært i øjeblikket - de unge forsvinder og de har p.t. svært ved at 
klare skærene, da der skal være minimum 500 medlemmer (under 30 år) for at få støtte og der 
er lang vej op.  

Ad 7. Rapportering fra medlemmer af råd og udvalg Politisk Forum 
Politisk Forum v/Poul Brandrup: 
Udvalget er udfordret i øjeblikket og der arbejdes på at få genopbygget arbejde i udvalget. 

Ad 8. Behandling af forslag fra medlemmerne 
Der er ingen indkomne forslag. 

Ad 9. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Bodil Nissen   genopstiller 
Lise Smørum   genopstiller 
Uffe Meulengrath  genopstiller 
Poul Brandrup  genopstiller 
Jan Schumann  genopstiller 

Josefine Lykkegaard  genopstiller ikke 
Clare Wolf   genopstiller ikke 

Christian Knudsen   opstiller  
Adam Rosskov   opstiller  
Tove Auda    opstiller  

Alle 8 opstillede blev valgt til bestyrelsen. 

Ad 10. Valg af intern revisor 
Johnny West blev valgt 

Ad 11. Eventuelt 
Der var ingen punkter. 

Anders Stjernholm     Ane Jette Thomsen  
dirigent      referent 


